
 

 

                      

Z Á P I S 
 

z 2. jednání Komise školství, vzdělávání a demografie konané  

dne 11. 02. 2015 
  

 

Dne 11. 02. 2015 se uskutečnilo jednání Komise školství, vzdělávání a demografie zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, 1. patro 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15.00 hodin a skončeno v 16.50 hodin 

Přítomni: Mgr. Jan Poula, Věra Bartůňková, Jiří Dietz, Mgr. Vladimír Hůrka, Jaroslav 

Kubricht, Mgr. Miroslav Peer, Zdeněk Slába 

 

Omluveni: / 

Neomluveni:  /  

Hosté: Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí OKŠT 

  

  

              

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu z 1. jednání komise ze dne 14. 01. 2015 

3. Kontrola plnění úkolů a usnesení z jednání dne 14. 01. 2015 

4. ZŠ Mozartova – projekt revitalizace venkovních ploch 

5. Rozdělování finančních prostředků na volnočasové aktivity v roce 2015 

6. Různé, diskuze 

7. Návrh usnesení 

8. Závěr  

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Jan Poula.  

 

 

1. Schválení programu jednání 

Navržený program byl všemi přítomnými členy komise schválen. 
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2.  Schválení zápisu z 1. jednání komise ze dne 14. 01. 2015 

 

Zápis č. 1 / 2015 ze dne 14. 01. 2015 byl schválen v předloženém znění. 

Hlasování: pro:  Mgr. Jan Poula, Věra Bartůňková, Jiří Dietz, Mgr. Vladimír Hůrka, 

   Jaroslav Kubricht, Mgr. Miroslav Peer, Zdeněk Slába   

proti:  nikdo   

zdržel se: nikdo 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

3.  Kontrola plnění úkolů a usnesení z jednání dne 14. 01. 2015 

 

Byla provedena kontrola úkolů a usnesení z jednání komise dne 14. 01. 2015. 

Splněno, na posledním jednání nebyly žádné úkoly uloženy. 

 

4.  ZŠ Mozartova – projekt revitalizace venkovních ploch   

 

Členové komise se na žádost odboru rozvoje a investic Magistrátu města Karlovy Vary opětovně 

zabývali projektem revitalizace venkovních ploch u ZŠ Mozartova.  Dle vyjádření ředitelky školy 

Mgr. Kláry Píšové by s ohledem na specifické potřeby žáků této školy a s cílem zajistit jejich 

vyvážený rozvoj bylo vhodné vybudovat prostor bez zbytečných bariér, ideálně budovy o rozměrech  

8 x 10 m2 a světlou výškou 4 m s jednou velkou místností a malým WC. Tento záměr vychází 

z reálných potřeb školy, kterou navštěvují žáci v drtivé většině hyperaktivní, s potřebou vhodného 

zázemí pro relaxaci a pohybového vyžití v rámci vyučování a přestávek v dopoledních hodinách, ale 

též v době provozu školní družiny v odpoledních hodinách.  

 

Členové komise v následné diskusi vyjádřili názor, že nejprve je nutné dokončit výměny oken, provést 

zateplení a nové fasády na stávajících školských objektech a teprve potom budovat objekty nové. Toto 

usnesení již bylo přijato na minulém jednání komise.  

  
Komise školství, vzdělávání a demografie doporučuje další postup, respektive zadání zpracování 

projektové dokumentace, dle požadavku ředitelky základní školy Mgr. Kláry Píšové. 

 

Hlasování:    pro:  nikdo 

         proti:  Mgr. Jan Poula, Věra Bartůňková, Jiří Dietz, Mgr. Vladimír Hůrka, 

   Jaroslav Kubricht, Mgr. Miroslav Peer, Zdeněk Slába  

 zdržel se: nikdo 

   

Usnesení nebylo přijato. 

 

 

5.  Rozdělování finančních prostředků na volnočasové aktivity v roce 2015 

 

Členové komise ŠVD byli seznámeni s kompletním seznamem žádostí o poskytnutí neinvestiční 

dotace na volnočasové aktivity pro rok 2015. 
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K dnešnímu dni odbor kultury, školství a tělovýchovy obdržel celkem 44 žádostí, přičemž 43 žádostí 

bylo doručeno v řádném termínu, tj. do 31. 10. 2014 a 1 žádost byla doručena již v roce 2015. Soupis 

všech přijatých žádostí o poskytnutí dotace obdrželi členové komise ŠVD mailem. 

 

Proběhlo první kolo rozdělování dotací. Žádostmi se bude komise ŠVD nadále zabývat na příštím 

jednání. 

 

Komise školství, vzdělávání a demografie ukládá tajemnici komise pozvat na příští jednání zástupce 

subjektů Hnutí SKALP, Kozodoj o.s. a Mateřské centrum Karlovy Vary, o.s. 

 

Hlasování:    pro:   Mgr. Jan Poula, Věra Bartůňková, Jiří Dietz, Mgr. Vladimír Hůrka, 

   Jaroslav Kubricht, Mgr. Miroslav Peer, Zdeněk Slába  

                       proti:   nikdo 

                       zdržel se: nikdo 

   

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 

Termín příštího jednání komise se bude konat dne 11. 03. 2015 od 15.00 hodin v zasedací 

místnosti Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 21, zasedací místnost v 1. patře.  

 

 

 

 

 

 

 

Dne: 12. 02. 2015 

 

 

Zapsala: Helena Volková, tajemnice komise    ____________________ 

 

 

                     

         ____________________ 

   Mgr. Jan Poula 

   předseda komise 


